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Kolejne tereny w regionie mogą być objęte przywilejami
strefowymi
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

O rozszerzeniu  granic  Starachowickiej  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  rozmawiali  dziś
marszałek Adam Jarubas i prezes strefy, Cezary Tkaczyk. W regionie są  tereny, które mogą
być objęte przywilejami strefowymi. Chodzi m. in. o 26 hektarów w Połańcu – poinformował
marszałek. Dodał, że tamtejszy samorząd zainwestował sporo pieniędzy w uzbrojenie tych
terenów. Adam Jarubas dodał, że rozmawiał z prezesem o tym, aby jak najszybciej włączyć
ten  obszar  do  strefy.  Rozmowy  dotyczyły  także  wykorzystania  powierzchni  strefy  w
Piekoszowie. Część terenów nie ma bowiem jeszcze inwestorów. Adam Jarubas dodał, że
rozmawiał z prezesem Tkaczykiem również o możliwości wydłużenia czasu funkcjonowania
specjalnych stref ekonomicznych. W myśl rozporządzania Rady Ministrów mogą one działać
tylko do 2020 roku. Marszałek przypomniał, że Ministerstwo Gospodarki  zabiega u szefa
resortu finansów, Jacka Rostowskiego o pozytywne rozstrzygnięcie tej kwestii. Adam Jarubas
nie wykluczył  oddolnej  inicjatywy w tej  sprawie.  Stosowne stanowisko ma zająć zarząd
województwa. Niewykluczone, że również sejmik podejmie uchwałę w tej sprawie. W środę
do Kielc przyjadą inwestorzy z Korei.  Adam Jarubas powiedział,  że będzie to okazja do
promowania  regionu.  Odbędzie  się  prezentacja  strefy  i  zakładów zagranicznych,  które
funkcjonują w Kieleckim Parku Technologicznym, po to, by tworzyć i chronić miejsca pracy,
 stwierdził marszałek.


